
Bestyrelsesmøde torsdag, den 16. januar 2025 kl. 17.30 
 
Afbud: Berit 
Gæster:  
 
Dagsorden:   

o Godkendelse af dagsorden.  
 
o Godkendelse af referat fra 16. december 2024 

 
o Orientering v/daglig leder 

o Siden sidst. Vi ser frem til et par nye opstalder eller tre        
o Miljøtilsyn – Vinkel Bioenergi har ikke løsning for os mht. afdækning med 

presenning af møddingen, hverken den som vi har til containeren eller bunken, som 
ligger på fliserne. Rikke A. foreslår en container, hvor man evt. kan køre en trillebør 
ind i, som er overdækket. Der arbejdes fortsat på en holdbar løsning, som kan 
bruges i hverdagen. 

 
o Orientering v/formanden 

o Huset – udbedring. Kommunen har sagt ja, til at stå for udbedring af huset. Jens 
Asbæk har vundet entreprisen. Samtidig er der søgt midler til hegn rundt om hele 
udendørsbanen, som vi også har fået et ok til. Der skal indhentes et tilbud ekstra 
udover det, vi allerede har. Rikke A. har talt med Berit ang. lygtepæle, som vi 
allerede har liggende. Rikke S. tager fat på Berit, om hvordan vi griber tingene an 
mht. både nye lamper til lygtepælene, strøm til lygtepælene, og nedgravning af 
lygtepælene. Både praktisk og så det ikke stikker helt af økonomisk inden vi er i mål. 

o PC til stævner. Vi taler om, vi kunne være så heldige, at nogen lagde inde med, en 
”gammel” pc, som er nulstillet, som de kunne undvære? Vores eneste krav er bare 
at den kan gå på nettet og, at den ikke er alt for langsom. Anne S. undersøger dette. 

o Lygtepæle. Lene har talt Malene Sagi, Skive Kommune ang. lygtepælene langs fælles 
vejen. Malene oplyser, at vejen er privat fælles vej, som er ejet af travbanen. Der 
stilles tvivl om elkabler virkelig er gravet over? Alle ønsker brændende at 
lygtepælene kunne lyse i denne mørke tid. 

o Fartbegrænsning v/Flyvej. Malene Sagi har her oplyst to navne på mænd fra 
Kommunen. Lene har sendt mail til begge. Den ene er på barsel, og den anden har 
endnu ikke svaret retur. 
 

o Orientering v/kasserer 
o Siden sidst. Rikke A. indkalder til en ekstra ordinær generalforsamling mandag, den 

17/2-25 kl. 17.30 med eneste punkt ”revision” 
 

o Stævneudvalg: 
o Siden sidst. Vi har afholdt årets første D-stævne og ser frem til endnu C-stævnet i 

uge 4.  
 

o Elevskolen/Undervisning/Heste: 
o Status. Rikkeline er solgt som avlshoppe/hyggehest og bliver hentet på søndag, den 

19/1-2025. Der kigges fortsat efter nye elevheste. 
 



 
o Møderække: 

o Mandag, 17. februar 2025 kl. 18.00 
o Torsdag, 20. marts 2025 kl. 18.00 
 

o Eventuelt: 
o Generalforsamling. Der skal vælges tre nye bestyrelsesmedlemmer til næste 

generalforsamling, og vi opfordre folk til at melde sig på banen. 
 

 


